
Vragen van de SP aan het college van Doetinchem over de blijvende toestroom 
van arbeidsmigranten naar onze gemeente. 
 
We hebben geconstateerd dat (nog steeds) grote groepen mensen uit met name 
Polen en Roemenië zich bij het loket van ons stadhuis vervoegen voor het inschrijven 
als werkende in Nederland. 
 

1. Hoeveel arbeidsmigranten hebben zich de afgelopen weken per week 
ingeschreven bij de gemeente Doetinchem? 

2. Is bekend waar deze arbeidsmigranten verblijven? 
3. Is bekend bij welke werkgever zij aan het werk gaan? 
4. Deelt het college de mening van de SP dat in deze tijd van uiterste 

voorzichtigheid i.v.m. het coronavirus, het onverstandig is om grote groepen 
mensen in het stadhuis te hebben? 

5. Deelt u de mening dat de tekortschietende huisvesting van veel 
arbeidsmigranten waarbij er veelal sprake is van veel mensen in een te kleine 
woonruimte, onaanvaardbaar is, helemaal in tijden van Corona? Wat 
onderneemt u om de risico’s op besmetting voor hen te verkleinen en de 
toegang tot de zorg te garanderen? 

6. In welke mate kan de toestroom van arbeidsmigranten zorgen voor extra 
verspreiding van het corona virus en is dit mogelijk gevaarlijk voor de 
volksgezondheid van zowel de inwoners van onze gemeente en Nederland als 
voor de arbeidsmigranten? 

7. Welke maatregelen kan en wil het college nemen om de toestroom van 
arbeidsmigranten te stoppen, ook omdat de economische situatie erop duidt 
dat er veel mensen zonder werk zullen komen te zitten? 

 


